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Bestuurslid Nanette Hagens opent de extra Algemene Ledenvergadering (ALV) en heet alle aanwezige leden hartelijk 

welkom en dankt hen voor hun aanwezigheid. Nanette dankt Jos en Toos voor de extra openstelling van het clubhuis na 

de toch al drukke periode met alle toernooien. Daarnaast dankt zij Angela Smits die voor Nanette de notulen maakt.  

 

Nieuwe bestuursleden 

Nanette Hagens geeft aan dat het doel van de extra ALV is om te komen tot nieuwe bestuursleden en een nieuwe 

voorzitter voor RKVV Wilhelmina. De ALV is uitgeschreven omdat het bestuur in ondertal is geraakt. Er zijn nog 3 

bestuursleden: Theo van Kaathoven, Pierre Koolen en Nanette Hagens. Hoe dat is gekomen, wordt later uitgelegd. 

Volgens de statuten is het bestuur met 3 leden nog bevoegd om te besturen. De statuten schrijven daarbij voor dat een 

ALV wordt belegd om te melden dat het bestuur in ondertal is en dat er nieuwe bestuursleden gezocht moeten worden.  

 

Blijf in gesprek 

Bestuurslid Theo van Kaathoven gaat kort in op de aanleiding van het in ondertal raken. Er was sprake van verschil van 

inzicht tussen bestuur en TC. Ondanks bemiddeling van oud-bestuursleden en een aantal goede gesprekken kwamen we 

er niet uit en hebben voorzitter René van der Linden en bestuurslid Bob van Veen hun functies neergelegd. Nanette, 

Theo en Marlie Stoop hadden al eerder dit seizoen aangegeven te stoppen per 1 oktober.  Pierre heeft zijn 

lidmaatschap nog in overweging. Theo, Pierre en Nanette hebben aangegeven het seizoen netjes af te ronden en aan te 

blijven tot de reguliere Algemene Ledenvergadering die gepland staat voor 1 oktober. Daarnaast stoppen bij de TC 

enkele leden. Ook de TC blijft in belang van vereniging tot 1 oktober in de huidige samenstelling in functie. Theo geeft 

als advies voor het nieuwe bestuur en TC in nieuwe samenstelling mee dat zij met elkaar in gesprek moeten blijven en 

moeten leren van de huidige situatie. Om dit te voorkomen in de toekomst.  

 

Wie helpt in de zoektocht 

Bestuurslid Pierre Koolen kijkt positief terug op de bestuursperiode van het bestuur. Het huidige bestuur trad aan  in 

een lastige periode en heeft veel zaken aangepakt. Onder andere: vernieuwde kleedkamers, nieuwe douches, nieuwe 

kledinglijn, nieuwe huisstijl, clubhuis nieuw ingericht, nieuw kunstgras (moet nog gelegd worden), rookvrije 

vereniging. Dit kon het bestuur alleen samen met de hulp en inspanning van  veel vrijwilligers. Pierre vraagt aan de 

aanwezige leden of er onder hen leden zijn die interesse hebben om bestuurslid of voorzitter te worden. Of dat er 

leden zijn die willen helpen om nieuwe bestuursleden te zoeken.  

 

Samenstelling team dat zoektocht vormgeeft 

Erwin Hildergenaar geeft aan dat hij een rol wil spelen in de zoektocht naar bestuursleden. Een aantal leden stelt 

enkele vragen over bijvoorbeeld de profielschets van bestuursleden en de te besteden uren. Ook wordt het voorstel 

gedaan om een commissie/ een team te vormen dat de zoektocht naar voorzitter en bestuursleden gaat vormgeven. Op 

initiatief van Hans van der Leeuw wordt een korte pauze gehouden zodat leden even tijd hebben om na te denken of 

zij op welke manier ook kunnen bijdragen aan de zoektocht. Nanette en Theo geven nogmaals aan dat zij per 1 oktober 

definitief stoppen.  

 

Na de korte pauze geeft Nanette meer uitleg over wat bestuurslid zijn voor Wilhelmina inhoudt. En noemt daarbij dat 

je als bestuurslid kunt vertrouwen op en samenwerken met veel betrokken vrijwilligers in de commissies. Alle 



 

 

bestuursleden zijn bereid om in gesprek te gaan over hun werkzaamheden, de tijdbesteding  enz.  

 

Daniel van der Geld geeft aan dat hij vindt dat zijn generatie nu moet opstaan. Hij wil daarvoor samen met Erwin in 

het team dat de nieuwe bestuursleden gaat zoeken. Hij wil een breed team dat zoveel mogelijk alle geledingen van de 

club vertegenwoordigt.  

Naast Erwin en Daniel geven ook Michael Coense, Berry Bos en Peter Willems aan deel te nemen aan het team dat de 

zoektocht naar voorzitter en bestuursleden vorm gaat geven. Zij gaan ook nadenken over een plan B mocht er 1 

oktober nog geen nieuwe bestuur beschikbaar zijn. Nanette gaat alle commissies vragen om ook een vertegenwoordiger 

aan het team te leveren.  

 

Theo, Pierre en Nanette gaan met het team een afspraak maken om e.e.a. in gang te zetten. Daarnaast zal het bestuur 

op de site en via social het verslag en een profielschets van een bestuurslid delen plus de oproep om ook deel te 

nemen aan het team.  

 

Afsluiting 

Tot slot bedankt het bestuur Erwin, Daniel, Michael, Berry en Peter voor hun deelname aan het team, dankt de leden 

voor hun aanwezigheid en spreekt het bestuur de hoop uit om op 1 oktober een nieuw bestuur te presenteren. En eerst 

met elkaar nog een mooi jubileumfeest op 15 september vieren.  

 

NB: Na afloopt van de extra Algemene Ledervergadering heeft ook bestuurslid Pierre Koolen aangegeven per 1 oktober 

niet beschikbaar te zijn voor een volgende bestuursperiode.  

 

 


